

مكافأة إيداع 200%

A - مقدمة

1. TTCM Traders Capital Limited (المشار إليها فيما يلي باسم "الشركة"، "Traders Trust") شركة ذات مسؤولية محدودة، تأسست في برمودا بموجب القسم 14 و 6 / C132 (1) من قانون الشركات لعام 1981 ومسجلة لدى مسجل الشركات التابعة للشركة رقم 54135، مع العنوان المسجل 5th Floor، Andrew's Place، Church Street 51، Hamilton HM 12، Bermuda.

2. تعد شروط وأحكام "مكافأة الإيداع بنسبة 200%" جزءًا لا يتجزأ من "اتفاقية عميل TTCM - شروط وأحكام العمل" والأحكام المنصوص عليها هنا تعتبر ملحقًا لجميع "اتفاقية عميل TTCM - شروط وأحكام الأعمال".

B- شروط محددة "200% إيداع"

1. (يشار إليها فيما يلي باسم "الترويج") (في 10/11/2020 TTCM 200% تبدأ أرصدة مكافأة إيداع TTCM 200% تبدأ أرصدة مكافأة إيداع (المشار إليها فيما يلي باسم "الشركة") خلاف ذلك TTCM وستستمر إلى أجل غير مسمى، حتى تقرر
2. العرض الترويجي متاح لجميع أصحاب الحسابات الحقيقية الجدد والحاليين الذين قاموا بإيداع 1000 دولار أو أكثر اعتبارًا من 10 نوفمبر 2020، إلى أجل غير مسمى (يشار إليهم فيما يلي باسم "المشاركين")
3. سيتم إضافة مكافأة الإيداع بنسبة 200% (كائتمان) إلى الحساب المباشر للمشارك لكل إيداع يزيد عن 1000 دولار، حتى إجمالي مبلغ الإيداع 10,000 دولار.
4. فترة صلاحية هذا العرض هي 90 يومًا من يوم إضافة مكافأة الإيداع 200% إلى الحساب.
5. معدل التحويل هو 1 عقد مغلق لوت بقيمة 5 دولارات، لذلك إذا كانت مكافأة الإيداع 200% هي 1,000 دولار، فسيكون الحد الأدنى من 200 عقد مغلق مطلوبًا في غضون 90 يومًا.
6. إذا قام أحد المشتركين بإيداع عدة مرات أكثر من 1000 دولار أمريكي، وتلقي عدة مكافآت إيداع 200% في نفس الحساب، فيجب تغطية متطلبات اللوت لجميع المكافآت المستلمة.
7. يحتاج المشاركون إلى التداول بالحجم الإجمالي المطلوب إذا أراد تحويل مكافأة الإيداع 200% إلى رصيده أو سحبه.
8. في نهاية فترة 90 يومًا، إذا لم يصل المشترك إلى الحجم الإجمالي المطلوب، فسيتم سحب مكافأة الإيداع 200% من الحساب.
9. خلال فترة التحويل، يمكن سحب الرصيد - الائتمان = الربح وأي ربح من هذا القبيل دون التأثير على المكافأة.
10. سيؤدي سحب رصيدك بالكامل خلال فترة التحويل إلى إزالة المكافأة. لمتابعة سحب رصيدك بالكامل، يرجى التأكد من إغلاق جميع التداولات ثم إرسال طلبك بالبريد الإلكتروني إلى support.int@ttcm.com
11. في أي وقت إذا كان الرصيد مساويًا لمبلغ الائتمان أو أقل منه، فسيتم إغلاق جميع المراكز المفتوحة تلقائيًا وإزالة مكافأة الإيداع بنسبة 200%.
12. مكافأة الإيداع 200% متاحة فقط على أنواع الحسابات الكلاسيكية وحسابات PRO.
13. يمكن أن توفر TTCM البنود والشروط بأي لغة أخرى غير الإنجليزية. النسخة المترجمة من الشروط والأحكام هي لأغراض إعلامية فقط وليست ملزمة قانونًا. إذا كان هناك أي تعارض أو تضارب بين النسخة الإنجليزية والنسخة المترجمة من الشروط والأحكام، فستكون اللغة الإنجليزية هي النسخة السائدة والسائدة.
14. تحتفظ الشركة بالحق في استبعاد أي مشارك بسبب الاشتباه في انتهاكه لشروط وأحكام مكافأة الإيداع 200%.
15. تحتفظ الشركة بالحق في تغيير شروط الحملة أو إلغاؤها في أي وقت.

C. أمثلة

• مثال 1: الإيداع والائتمان الأولي ◊ الإيداع = 1,000 دولار والائتمان = 2,000 دولار

Deposit: 1000.00 Withdrawal: 0.00 Credit: 2000.00 0.00 0.00 0.00 0.00

• مثال 2: الربح العائم في حقوق الملكية ◊ حقوق الملكية = الرصيد + الائتمان + 500 PnL = 500 دولار + 500 دولار + 73 دولار = 1073 دولارًا

19381338 2018.08.31 14:25:00 sell 1.00 eurUSD 1.16458 0.00000 0.00000 1.16429 0.00 0.00 29.00
Balance: 500.00 USD Credit: 500.00 Equity: 1 073.00 Margin: 696.72 Free margin: 374.28 Margin level: 153.57% 73.00

• مثال 3: ربح مغلق ◊ الرصيد = \$ 652.45 (ربح محقق)

[Redacted]

Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 1.152.45 Free margin: 1.152.45 0.00

• مثال 4: خسارة مغلقة الرصيد = \$ 479.44 (خسارة محققة)

Balance: 479.44 USD Credit: 500.00 Equity: 592.38 Margin: 779.18 Free margin: -186.80 Margin level: 76.03% -387.06

• مثال 5: الخسارة العائمة PnL غير المحققة = \$ -286.76

19381369 2018.08.31 14:20:34 sell 1.00 gbpjpy 144.009 0.000 0.000 144.089 0.00 0.00 -72.14

Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 865.69 Margin: 1.039.16 Free margin: -173.47 Margin level: 83.31% -286.76

• مثال 6: الربح العائم PnL غير المحققة = 600 دولار

19381548 2018.08.31 14:52:57 buy 1.00 audusd 0.72229 0.00000 0.00000 0.72310 0.00 0.00 81.00

Balance: 426.35 USD Credit: 500.00 Equity: 1.526.35 Margin: 866.52 Free margin: 659.83 Margin level: 176.15% 600.00

• مثال 7: إزالة الائتمان عند الرصيد => الائتمان ، يتم إزالة الائتمان

Balance: -0.19 USD Equity: -0.19 Free margin: -0.19 0.00

D. تحذير المخاطر

يتم تداول منتجاتنا على الهامش وتحمل درجة عالية من المخاطرة ، وبالتالي من الممكن للغاية أن تخسر كل رأس مالك. قد لا تكون هذه المنتجات مناسبة للجميع ويجب عليك التأكد من فهمك للمخاطر التي تنطوي عليها. ينطوي تداول الفوركس والعقود مقابل الفروقات على مخاطر كبيرة على رأس المال المستثمر. يرجى القراءة والتأكد من فهمك الكامل للمخاطر التي تنطوي عليها.

200% DEPOSIT BONUS

A. Introduction

1. TTCM Traders Capital Limited (hereinafter called "Company", "Traders Trust") a limited liability Company, incorporated in Bermuda under section 14 and 6/132C(1) of the Companies Act 1981 and registered with the Registrar of Companies under Company number 54135, with registered address 5th Floor, Andrew's Place, 51 Church Street, Hamilton HM 12, Bermuda.
2. The "200% Deposit Bonus" Terms and Conditions is an integral part of the "TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business" and provisions set herein are considered as an annex of all "TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business" .

B. Specific "200% Deposit Bonus" Terms

1. TTCM 200% Deposit Bonus credits (hereinafter, "Promotion") begins on 10/11/2020 and will run indefinitely, until TTCM (hereinafter, "Company") determines otherwise.
2. The Promotion is available to all new and existing live account holders who deposit \$1000 or more from November 10th, 2020, indefinitely (hereinafter, "Participants").
3. The 200% Deposit Bonus will be credited (as Credit) to the participant's live account for each deposit above \$1000, up to a total amount of \$10,000 deposit.
4. The validity period for this offer is 90 days from the day the 200% Deposit Bonus was added to the account.
5. The conversion ratio is 1 closed lot round turn for \$5 prize value, therefore if the 200% Deposit Bonus is \$1,000 the minimum of 200 closed lots will be required within 90 days.
6. If a participant has deposited several times more than \$1000, receiving multiple 200% Deposit Bonuses in the same account, then the lot requirements for all received bonuses must be covered.
7. The participant needs to trade the total volume required if he wants to transfer the 200% Deposit Bonus to his balance or withdraw it.
8. At the end of the 90 days period, if the participant has not reached the total volume required, the 200% Deposit Bonus will be withdrawn from the account.
9. During the Conversion Period the Balance – Credit = Profit and any such profit can be withdrawn without affecting the bonus.
10. Withdrawal of your full balance during the Conversion Period will result in the bonus being removed. To proceed with withdrawing your full balance, please ensure all trades have been closed and then simply email your request to support.int@ttcm.com
11. At any time if the Equity is equal or below the Credit amount, all open positions will be closed automatically and the 200% Deposit Bonus removed.
12. The 200% Deposit Bonus is available only on Classic and PRO account types.
13. TTCM can provide the Terms and Conditions in any language other than English. The translated version of the Terms and Conditions is for informational purposes only and is not legally binding. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the translated version of the Terms and Conditions, English will be the prevailing and predominant version.
14. The Company reserves the right to disqualify any participant for suspected violation of the Terms and Conditions of the 200% Deposit Bonus.
15. The Company reserves the right to change the Terms of the Campaign or cancel it at any time.

C. Examples

- Example 1: Deposit and credit initial → Deposit = \$1,000 and Credit = \$2,000

Deposit: 1 000.00 Withdrawal: 0.00 Credit: 2 000.00 0.00 0.00 0.00 0.00

- Example 2: Floating profit in equity → Equity = Balance + Credit + PnL = \$500+\$500+\$73 = \$1,073

19381338 2018.08.31 14:25:00 sell 1.00 eurUSD 1.16158 0.00000 0.00000 1.16429 0.00 0.00 29.00
 Balance: 500.00 USD Credit: 500.00 Equity: 1 073.00 Margin: 698.72 Free margin: 374.28 Margin level: 153.57% 73.00

- Example 3: Closed profit → Balance = \$652.45 (realized profit)

Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 1 152.45 Free margin: 1 152.45 0.00

- Example 4: Closed loss → Balance = \$479.44 (realized loss)

Balance: 479.44 USD Credit: 500.00 Equity: 592.38 Margin: 779.18 Free margin: -186.80 Margin level: 76.03% -387.06

- Example 5: Floating loss → Unrealised PnL = \$ -286.76

19381369 2018.08.31 14:30:34 sell 1.00 gbpjpy 144.009 0.000 0.000 144.099 0.00 0.00 -72.14
 Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 865.69 Margin: 1 039.16 Free margin: -173.47 Margin level: 83.31% 286.76

- Example 6: Floating profit → Unrealised PnL = \$600

19381548 2018.08.31 14:52:57 buy 1.00 audUSD 0.72229 0.00000 0.00000 0.72310 0.00 0.00 81.00
 Balance: 426.35 USD Credit: 500.00 Equity: 1 526.35 Margin: 866.52 Free margin: 659.83 Margin level: 176.15% 600.00

- Example 7: Credit removed → When Equity <= Credit, then the credit is removed

Balance: 0.19 USD Equity: 0.19 Free margin: 0.19 0.00

D. Risk Warning

Our products are traded on margin and carry a high level of risk, thus it is highly possible to lose all your capital. These products may not be suitable for everyone and you should ensure that you understand the risks involved. Forex and CFD trading involve a significant risk to your invested capital.

Please read and ensure you fully understand the risks involved.